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L'Hospital de Granollers clou el 75è aniversari

del seu edifici histèric (continuació)
(VE DE LA PÀG. 5)

nombre de treballadors de l'Hospital i

alguns familiars, va començar a dos

quarts de nou amb un còctel de cava de

benvinguda. Tot seguit es va servir el

sopar, que va consistir en un pa amb

tomàquet amb embotits selectes (gentile
sade l'empresaCoaliment) regat amb vi i
cava etiquetats especialment per a l'oca
sió. Per acabar l'àpat, es va servir un pas
tís de 50 kg que es va repartir entre els
assistents al sopar, els professionals que
estaven treballant a l'Hospital i els avis de
la Residència. En Luis Navarro, del

Departament de Manteniment, que es

jubilava al cap d'uns pocs dies, va ser l'en
carregat de fer el primer tall al pastís.

Un cop acabat el sopar, començà la
festa amb un "karaoke a la carta", en el

qual tothom podia triar el tema que volia
cantar. Durant gairebé una hora els més

decidits van llançar-se a l'escenari a inter

pretar les més variades cançons del reper
tori, acompanyats pel públic.
Tot seguit va iniciar-se el ball, que va

anar a càrrec de l'orquestra Miven, enca
ra que també vam poder gaudir de l'ac

tuació del grup Principal Primera, que
ens va fer ballar a tots ben compassats.

La festa es va allargar fins a la matina

da, i els més marxosos van poder seguir
la gresca amb la Discoteca Mòbil del
Manel Pavón.

Jornades d'Anestesiologia
i Infermeria en Anestèsia
Els dies 6 i 7 de novembre es van celebrar
a l'Hotel Ciutat de Granollers les VII

Jornades d'Anestesiologia als Hospitals
Comarcals i les IVJornades d'Infermeria
en Anestèsia, organitzades pel Servei

d'Anestesiologia, Reanimació i Teràpia
del Dolor i la Direcció d'Infermeria de

l'Hospital de Granollers.
Ambdós esdeveniments van ser un

èxit, tant des del punt de vista cientifi
cotècnic com d'assistència, ja que van

participar-hi més de 320 congressistes.
La qualitat de les ponències, l'interès

demostrat pels temes plantejats i l'entu
siasta participació que es va donar per

part dels congressistes van donar lloc a

nombroses felicitacions dels nostres

col.legues, la qual cosa va satisfer plena
ment tots els professionals de l'Hospital
que van participar en l'organització de les

Jornades.
Les comunicacions premiades a les

Jornades d'Infermeria en Anestèsia van ser

Consulta preoperatória d'infermeria, pre
sentada per J. Puig Perialosa, de la

Corporació Sanitària del Parc Taulí, i

Actuació d'infermeria en anestèsia pedià
trica, de M.S. Carrillo Serrano, de

l'Hospital Mútua de Terrassa. En

Anestèsia, Reanimació i Teràpia del
Dolor, els premiats van ser el Dr. José
Correa, de l'Hospital de Granollers, amb
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El 17 d'octubre més de 400persones, enuéprofessionals del nostreHol)
i les seves famílies, van celebrar el sopar del 75è aniversari.
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VIIJornades d'Anel eito ogta i orna erm

LesJornades d'Anesteriolo van com

especialis
reeáneigde re.cen!

Entrevist
cardiòleg
Dr. Fuster, quines diferències hi ha entre

un metge i un investigador?
Dr. Fuster.- En principi, tot metge pot ser
investigador i tot investigador pot ser

metge. Crec que la pregunta hauria de

ser: què es la investigació clínica i què es

l'atenció clínica als malalts, que són dues
coses totalment distintes. La investigació
clínica és investigació aplicada al malalt;
en el cas de l'atenció clínica, no es reque
reix fer investigació, excepte la rutinària

per arribar al diagnòstic i al tractament

adequats.
Quin és elperfil típus de l'investigador
científic en el camp de la Medicina?
Dr. Fuster.- Hi ha dos tipus d'investiga
dor. Hi ha l'investigador clínic que enfo
ca la seva ciència creativa cap al pacient,
als teixits obtinguts de pacients o en

autòpsies i, d'altra banda, hi ha la investi
gació bàsica, que es fa més a nivell

cel.lular, genètic i bioquímic.
La investigació clínica i l'atenció clíni

ca dels malalts són compatibles, però no

passa elmateix amb la investigació bàsica,
ja que exigeix molts mitjans i, sobretot,
una dedicació gairebé exclusiva.
Per quèfanfalta tants recursosper fer
investigació en el camp de laMedicina?
Dr. Fuster.- En primer lloc, m'agradaria
dir que la investigació mèdica, la investi

gació biològica, és fonamental fins i tot

per a l'economia d'un país. És per aixe,

que en els darrers mesos ha hagut decla
racions dels governs dels EUA, del Japó i

de laComunitat Europea en el sentit que
la investigació mèdica és un factor crític

per al desenvolupament de l'economia i

del benestar social. És cert que calen
molts diners per tirar endavant progra
mes d'investigació, però són uns diners

que porten els seus beneficis amolts anys
vista. La investigació és extraordinària
ment important, i això és el que cal pen
sar, encara que els seus fruits arribin a

molt llarg termini.
És necessària la inspiració de l'inves

tigadorper a la investigació cientOco
mèdica?
Dr. Fuster.- Sense cap dubte.
Sembla que la investigació en cardiolo

gia va sempre a remolc dels costums més

perniciosos de les societats industrialit
zades com són el sedentarisme, el taba
quisme, l'estrès...
Dr. Fuster.- No necessàriament. La inves

tigació cardiológica té molts vessants i

aquests factors de risc és un dels aspectes
que s'investiguen. Però n'hi ha d'altres
relacionats amb la comprensió de la
malaltia, amb com aquesta es desenvolu

pa a nivell biològic i a nivell més bàsic.
També hi ha la investigació farmacològi
ca dintre del camp de la investigació car

diológica. Sí que és cert que la investiga
ció epidemiolbgica i dels factors de risc és

important, però hi ha molts altres tipus
de recerca.
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